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Enkel fråga 

   till utbildningsnämndens ordförande Willy Wiitala (M) 

  

  

Angående bristande följsamhet i skolan till elever med behov av 

stödresurser 

  

Det rapporteras och berättas från specialpedagogerna i Botkyrka, 

båda de som jobbar mot förskoleverksamheten, men även den 

obligatoriska skolan, att elever med behov av stödresurser av olika 

slag inte får det de behöver. Det är långa köer till särskilda 

undervisningsgrupper, kommunövergripande undervisningsgrupper, 

skola för barn med språkstörningar och generella stöd och 

anpassningar för barn med till exempel NPF-problematik.  

Rätten till nödvändiga resurser och stöd i skolan, i någon form, är av 

lag och kan således inte avvikas från. All forskning påvisar att tidigt 

stöd är av stor vikt för att undvika att elever faller ut av skolgången 

och dess problem det medför med så kallad "hemmasittande", 

utanförskap och ej slutbetyg i årskurs 9. 

 

Min fråga är därför:  

Kan du garantera att Botkyrkas barn, med behov av extra 

anpassningar, av någon sort, får det de behöver vid skolstart 2024? 

  

 

Silje Vara Mittermaier (V) 

 

 

  


